
 
 
 
 
  VRAGEN 
 
door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 38 van het Reglement van 
Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 
 
2010 – Nr. 27. 
 
VRAGEN van GroenLinks van de heer H. Miedema betreffende aanleg golfbaan in 
Kardinge. 
(Binnengekomen: 1 maart 2010.) 
 
 
Er doen al langer berichten de ronde over de aanleg van een golfbaan aan de rand van 
Beijum en het Beijumerbos, grotendeels op grondgebied van buurgemeente Bedum. 
De gemeenteraad van Groningen is hier nooit goed over geïnformeerd en ook de 
bewoners van de wijk Beijum zijn nog nooit bij deze plannen betrokken geweest. 
Onlangs ontving de fractie van GroenLinks berichten van bewoners uit Beijum dat de 
gemeente Bedum binnenkort weer een informatieavond over de plannen voor aanleg 
van een golfbaan gaat organiseren en dat de bewoners van Beijum hier wederom niet 
voor uitgenodigd worden. Op de website van de gemeente Bedum staan een drietal 
varianten voor de golfbaan weergegeven, waarvan één een deel van het Beijumerbos 
omvat. Nu is het Beijumerbos een belangrijk recreatiegebied voor de bewoners van 
Beijum en van andere wijken langs de noordoostrand van de stad en de vraag is of de 
toegankelijkheid van het bos nog wel gewaarborgd is, als een deel van het bos wordt 
omgevormd tot golfbaan. 
 
Bovenstaande brengt ons tot de volgende vragen: 
 

1) Is het College op de hoogte van de plannen voor de aanleg van een golfbaan 
langs de rand van Beijum op grondgebied van de gemeente Bedum? 

2) Kan het College de raad informeren over de huidige stand van zaken met 
betrekking tot deze plannen?  

3) Klopt het dat de gemeente Bedum binnenkort een informatieavond over deze 
plannen gaat organiseren en dat bewoners van Beijum hiervoor niet 
uitgenodigd worden? 

4) Als het bovenstaand klopt, bent u het dan met de fractie van GroenLinks eens 
dat bewoners van Beijum wel voor een dergelijke informatieavond zouden 
moeten worden uitgenodigd? 

5) Bent u bereid er bij de gemeente Bedum op aan te dringen om ook de 
bewoners van Beijum uit te nodigen voor een dergelijke informatieavond? 

6) Als het bovenstaande niet lukt, bent u dan bereid om zelf een informatieavond 
over de plannen voor aanleg van een golfbaan langs de noordrand van Beijum 
te organiseren?  

7) Is het college het eens met de fractie van GroenLinks dat de toegankelijkheid 
van het Beijumerbos voor recreanten bij uitvoering van de plannen 
gehandhaafd dient te worden?  

 


